

CERTIFICATE

EN 9100:2018 / AS 9100D / JIS Q 9100:2016

DEKRA Certification SAS hereby certifies that the company
DEKRA Certification SAS certifie par la présente que l'entreprise



AZKEDIA

Scope of certification:

Activité(s) certifiée(s):

Production engineering, manufacturing and sale of prototypes, electronic assemblies and sub-assemblies in small and medium series (Traditional and SMD) electronic board wiring and thread wiring, in the aeronautic, industry and military sectors.

Industrialisation, fabrication et vente de prototypes, petites et moyennes séries d'ensembles et de sous-ensembles électroniques : câblages de cartes électroniques (Traditionnelles et CMS) et câblage filaire, dans les secteurs aéronautique, industriel, et militaire.

Certified location:

Site certifié:

Rue du Docteur Weis, ZI de Chace, SAUMUR 49400, France

has established and maintains a quality management system according to EN 9100:2018 standard which contains ISO 9001:2015 standard requirements (and equivalent to AS 9100D and JIS Q 9100:2016 standards). The conformity was adduced with audit certification report no. 17-07-0474-F V2. The audit was performed in accordance with EN 9104-001:2013.

a mis en place et maintient un système de management de la qualité conforme à la norme EN 9100:2018 qui contient les exigences de la norme ISO 9001:2015 (et équivalente aux normes AS 9100D and JIS Q 9100:2016).

La preuve de conformité a été démontrée dans le rapport d'audit de certification n° 17-07-0474-F V2. L'audit a été réalisé conformément à la norme EN 9104-001:2013.

This certificate is valid from 21/12/2018 to 20/12/2021
Ce certificat est valable du jusqu'au

Certificate registration no 17-07-0474-F V2
Numéro du certificat

Date of first certification 21/12/2018
Date de certification initiale



DEKRA Certification SAS
Bagnaux, 21/12/2018



The electronic certificate available on <https://www.sae.org> attests in real time that the company is certified.